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Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice:  28.01.2025 

Číslo: 04284/2025/ORRCR-05443 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

tajomníčka komisie 

email: barbora.kovacova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 

 

z 13. rokovania Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 27.01.2025, na Úrade Košického 

samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 310              

(2. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania; 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie; 

3. Vstup Košického samosprávneho kraja za člena združenia Regions4; 

4. Bod z plánu úloh: Informácia o rozvoji a podpore cyklotrás a cyklodopravy KSK; 

5. Bod z plánu úloh: Informácia o realizovaných aktivitách v projektoch Sobranecké 

kúpele a Turzov; 

6. Bod z plánu úloh: Informácia o výzve na podporu cestovného ruchu pre rok 2025 

Terra Incognita – projekty a rozpočty na rok 2025; 

7. Návrhy, podnety a požiadavky; 

8. Rôzne; 

9. Záver. 

 
K bodu č.1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie: Predseda komisie pán JUDr. Pandy privítal hlavného kontrolóra KSK Ing. Jozefa 

Hudáka a p. zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľubicu Palkovú a  prítomných členov komisie na 13. 

rokovaní komisie. 

 

Z celkového počtu 24 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 15 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, výlučne 

pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál 

na prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve. Predseda komisie JUDr. Andy 

požiadal komisiu o zmenu poradia bodov tak, že bod č. 6 „Bod z plánu úloh: Informácia 
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o výzve na podporu cestovného ruchu pre rok 2025 Terra Incognita – projekty a rozpočty na 

rok 2025“ sa zaradzuje do programu ako bod č. 4.  

Diskusia: K bodu č.1 diskusia neprebehla. 

 

Uznesenie č. 1/2025  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce schvaľuje prečíslovanie bodov programu 

13. rokovania komisie.  

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 15  

Za: 15     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie požiadala členov komisie o hlasovanie o programe ako 

celku. 

 

Uznesenie č. 2/2025  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce schvaľuje program 13. rokovania 

Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce. 

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 15    

Za: 15     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

Predseda komisie skonštatoval, že program 13. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie: Predseda komisie informoval, že z posledného rokovania boli prijaté tri požiadavky 

na tajomníčku komisie a predal slovo tajomníčke, Ing. Barbore Kováčovej. 

• Úloha 1: Požiadavka na zistenie vlastníka cesty nachádzajúcej sa v obci Ďurkovec.  

Ing. Kováčová uviedla, že kvôli nedostupnosti služieb katastra nie je možné získať požadované 

informácie. Navrhla presun tejto požiadavky na ďalšie rokovanie komisie. Ostáva v evidencii. 

• Úloha 2: Požiadavka na vypracovanie správy o aktuálnom stave geotermálneho vrtu 

v Čižaticiach. 

Ing. Kováčová ospravedlnila neúčasť Ing. Vladimíra Hliváka na rokovaní komisie z dôvodu 

choroby. Informovala členov komisie o postupe v procese posudzovania vplyvov na životné 

prostredie pre navrhovanú činnosť Čižatice – reinjektážny prieskumný vrt GTC-2 pre získanie 

zdroja geotermálnej vody a ďalšie navrhované riešenie. Požiadavka splnená. 

• Úloha 3: Požiadavka na oslovenie jednotlivých OOCR vo veci plánovania výjazdových 

rokovaní komisie.  

Ing. Kováčová oznámila, že všetky oblastné organizácie cestovného ruchu v košickom kraji 

(OOCR Zemplín, OOCR Slovenský raj a Spiš, OOCR  Gemer a OOCR Visit Košice) boli 

kontaktované telefonicky. Jedine s OOCR Visit Košice sa zatiaľ nepodarilo nadviazať spojenie, 

no kontaktovanie bude pokračovať. OOCR boli informované o záujme komisie realizovať 

výjazdové rokovania a boli požiadané o návrhy miest a tém. Iniciatíva komisie bola prijatá 

pozitívne. Požiadavka splnená. 

 



3 
 

 

 

Uznesenie č. 3/2025  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce berie na vedomie kontrolu plnenia 

uznesení a požiadaviek z komisie.  

 

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 15    

Za: 15    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.3 

Vstup Košického samosprávneho kraja za člena združenia Regions4 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, vedúca odboru regionálneho 

rozvoja. 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla. 

 

Uznesenie č. 4/2025  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 4:  

Prítomní: 15     

Za: 15     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.4 

Bod z plánu úloh: Informácia o výzve na podporu cestovného ruchu pre rok 2025 Terra 

Incognita – projekty a rozpočty na rok 2025 

Vyjadrenie: Materiál predstavila JUDr. Lenka Vargová Jurková, riaditeľka Košice región 

Turizmus informovala prítomných, že prezentáciu s podporenými projektami im zašle mailovo 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla. 

 

Uznesenie č. 5/2025  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce berie na vedomie Informáciu o výzve na 

podporu cestovného ruchu pre rok 2025 Terra Incognita – projekty a rozpočty na rok 2025  

Hlasovanie č. 5:  

Prítomní: 15     

Za: 15     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.5 

Bod z plánu úloh: Informácia o rozvoji a podpore cyklotrás a cyklodopravy KSK  

Vyjadrenie: Tému otvorila Ing. Barbora Kováčová, vedúca odboru regionálneho rozvoja, ktorá 

následne predala slovo JUDr. Lenke Vargovej Jurkovej (riaditeľka Košice Región Turizmus) 

na predstavenie akčného plánu na Medzibodroží a Ing. Julianne Maté, PhD. (riaditeľka EZÚS 

Via Carpatia)  na predstavenie akčného plánu Gemer. 
o  
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Diskusia:  

Počas rozpravy k téme cyklotrás pán Radovan Geci otvoril otázku ohľadom gloritovej 

technológie, ktorou sa plánuje realizovať výstavba cyklotrás. Ing. Barbora Kováčová mu 

odpovedala, že ide o špecifický druh technológie, ktorá na Slovensku zatiaľ nie je využívaná. 

Záujemcovia však môžu podobné cyklotrasy vidieť v Českej republike alebo v Rakúsku, kde 

sa už úspešne implementujú. 

Do diskusie sa zapojil aj pán PhDr. Marek Čižmár otázkou o termíne otvorenia výzvy z Plánu 

obnovy a odolnosti a o spolupráci medzi Prešovským samosprávnym krajom (PSK) a 

Košickým samosprávnym krajom (KSK) pri napojení cyklotrasy pozdĺž rieky Ondava. Ing. 

Kováčová uviedla, že predbežne sa očakáva ešte jedna výzva v rámci aktuálneho programového 

obdobia Plánu obnovy a odolnosti, a KSK sa plánuje zapojiť. Otvorenou otázkou ostáva počet 

zazmluvnených projektov z 2.výzvy. Taktiež potvrdila, že PSK a KSK spolu komunikujú, 

pričom sa už uskutočnilo niekoľko stretnutí na tému napojenia cyklotrás. 

Do diskusie prispel aj pán PaedDr. Peter Petrikán, PhD., ktorý upozornil, že pri realizácii 

cyklotrás pozdĺž rieky Latorica je nevyhnutné spolupracovať so Štátnou ochranou prírody 

(ŠOP), keďže sa aktuálne pripravuje Plán chránenej krajinnej oblasti na nasledujúcich 10 rokov. 

Ing. Kováčová potvrdila, že odbor regionálneho rozvoja už inicioval rokovania so ŠOP v tejto 

veci. 

 

Uznesenie č. 6/2025  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce berie na vedomie Informáciu o rozvoji 

a podpore cyklotrás a cyklodopravy KSK 

  

Hlasovanie č. 6:  

Prítomní: 15     

Za: 15     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Odišiel 1 člen komisie  

 

K bodu č.6 

Bod z plánu úloh: Informácia o realizovaných aktivitách v projektoch Sobranecké kúpele 

a Turzov  

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, vedúca odboru regionálneho 

rozvoja. 

 

Diskusia: V rámci diskusie Ing. Barbora Kováčová vyzvala členov komisie, aby navrhli 

možných účastníkov na rokovania v rámci participatívneho procesu týkajúceho sa 

Sobraneckých kúpeľov. Do diskusie vstúpil pán Ing. Jozef Želinský, ktorý navrhol, aby boli na 

rokovania prizvaní aj poslanci Zastupiteľstva KSK  zo Sobraniec. Ing. Kováčová na jeho podnet 

reagovala, že s ich oslovením sa už počíta, a zdôraznila význam ich zapojenia do procesu. 

 

Uznesenie č. 7/2025  

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce berie na vedomie Informáciu 

o realizovaných aktivitách v projektoch Sobranecké kúpele a Turzov  

  

Hlasovanie č. 7:  

Prítomní: 14     

Za: 14     Proti: 0     Zdržal sa: 1  

Záver: Návrh bol schválený 

https://web.vucke.sk/sk/samosprava/zastupitelstvo/poslanci/6vo/phdr-marek-cizmar.html
https://web.vucke.sk/sk/samosprava/zastupitelstvo/poslanci/6vo/paeddr-peter-petrikan-phd.html
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K bodu č.7 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Vyjadrenie:  Predseda komisie vyzval členov komisie o prednesenie svojich návrhov, podnetov, 

požiadaviek v tomto bode. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

 

K bodu č. 8 

Rôzne 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie vyzval členov komisie o prednesenie svojich postrehov v tomto 

bode.  

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

K bodu č.9 

Záver 

 

Predseda komisie pán JUDr. Pandy konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval prítomným za účasť a oznámil im, že termín najbližšieho rokovania komisie bude 

31.3.2025 o 13:30. 

 

 

 

 

 

       ...................................................          .................................................... 

     Ing. Barbora Kováčová             JUDr. Peter Pandy. LL.M. 

          tajomníčka komisie                                         predseda komisie 


